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Dear Parents and Guardians,

Asalamualaykum and Good Morning, 
Warm greetings and a very happy New Year to you and your families.
On behalf of the entire Pinnacle American School community, I am delighted to
welcome you back to Term 2 of the 2025–2026 academic year. We hope you
enjoyed a restful winter break and are returning refreshed and ready for another
term of meaningful learning, growth, and achievement.
As we begin the new year, we remain committed to nurturing our students
academically, socially, and emotionally, while upholding the values of respect,
responsibility, and excellence that define our school. Inspired by the rich
heritage of the United Arab Emirates, we continue to encourage values such as
tolerance, community spirit, resilience, and pride in cultural identity, which are
central to both our curriculum and daily school life.
Staffing Updates and New Appointments
We are pleased to welcome two new members to our Pinnacle family.
Ms. Omima joins us as our School Social Worker. She will work closely with
students, families, and teachers to support student well-being, social emotional
development, and positive school relationships.
Ms. Sadiya joins our academic team as the Grade 4 Gold Teacher. She brings
enthusiasm and dedication to teaching and is excited to support our students’
learning journey this term.
We would also like to extend our heartfelt congratulations to Ms. Ahlam on the
birth of her baby girl. We wish her and her family health and happiness. Ms.
Ahlam will be on leave until further notice.
During this period, Ms. Mai will be taking care of the Principal Secretary role.
Should any parent need to contact the Principal, they may do so by emailing Ms.
Mai.
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In addition, Ms. Fatima will be covering the School Registrar desk and will be
available to support parents with any general inquiries.
Please note that all school contact numbers remain the same.
General Term 2 Reminders
As we settle back into school routines, we kindly ask parents to take note of the
following reminders.
Punctuality and Attendance
Please ensure students arrive on time each day, as regular attendance is
essential for consistent learning and progress.
School Uniform
Students should come to school in full and correct school uniform each day,
including appropriate footwear.
Communication
Important updates and announcements will continue to be shared through
official school channels. We encourage parents to check messages regularly.
Health and Safety
If your child is unwell, please keep them at home and inform the school. Student
safety and well-being remain our top priority.
Partnership with Parents
Your continued support at home through reading routines and positive
communication plays a vital role in your child’s success.
As we move forward in this term, we look forward to working in close partnership
with you to ensure our students thrive in a supportive, inclusive, and culturally
respectful environment.
Thank you for your ongoing trust and cooperation. We wish all our students a
successful and inspiring Term 2.
Warm regards,
Aisha Ashraf 
School Principal
Pinnacle American School



أولياء الأمور الكرام،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

صباح الخير،

أطيب التحيات وأصدق التهاني لكم ولعائلاتكم بمناسبة العام الجديد.

ا مع بداية الفصل الدراسي نيابةً عن أسرة مدرسة بينكل الأمريكية بأكملها، يسرّني أن أرحب بكم مجددً
الثاني من العام الأكاديمي 2025–2026. نأمل أن تكونوا قد استمتعتم بإجازة شتوية مريحة، وأن

تعودوا إلينا وأنتم مفعمون بالنشاط والاستعداد لفصل دراسي جديد حافل بالتعلم الهادف، والنمو،

والإنجاز.

ومع بداية العام الجديد، نؤكد التزامنا المستمر برعاية طلابنا أكاديميًا، واجتماعيًا، وعاطفيًا، مع الحفاظ

ا من الإرث العريق لدولة على قيم الاحترام، والمسؤولية، والتميز التي تميز مدرستنا. واستلهامً

الإمارات العربية المتحدة، نواصل تعزيز قيم التسامح، وروح المجتمع، والمرونة، والاعتزاز بالهوية

ا أساسيًا من مناهجنا وحياتنا المدرسية اليومية. الثقافية، والتي تُعد جزءً
تحديثات الكادر والتعيينات الجديدة

يسرّنا أن نرحب بعضوين جديدين في أسرة مدرسة بينكل:

أُميمة في منصب الأخصائية الاجتماعية المدرسية، حيث ستعمل عن كثب تنضم إلينا الآنسة 

مع الطلبة وأولياء الأمور والمعلمين لدعم رفاهية الطلبة، وتنمية الجوانب الاجتماعية والعاطفية

لديهم، وتعزيز العلاقات الإيجابية داخل المدرسة.

كما تنضم إلينا السيدة سعدية إلى فريقنا الأكاديمي كمعلمة للصف الرابع – شعبة الذهبية، وهي

ا بالتعليم، وتتطلع لدعم رحلة تعلم طلابنا خلال هذا الفصل. ا وشغفً تحمل معها حماسً

كما نود أن نتقدم بأحر التهاني للأستاذة أحلام بمناسبة قدوم مولودتها الجديدة. نتمنى لها ولعائلتها

دوام الصحة والسعادة. وستكون الأستاذة أحلام في إجازة حتى إشعار آخر.
وخلال هذه الفترة، ستتولى الأستاذة مي مهام سكرتيرة مديرة المدرسة. وفي حال رغب أي من أولياء

الأمور بالتواصل مع مديرة المدرسة، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني للأستاذة مي.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات
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مع تحياتي،
عائشة أشرف
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بالإضافة إلى ذلك، ستتولى الأستاذة فاطمة مهام مكتب الاستقبال، وستكون متاحة لدعم أولياء

الأمور والرد على أي استفسارات عامة.

يرجى العلم بأن جميع أرقام التواصل الخاصة بالمدرسة ستبقى دون تغيير.

تذكيرات عامة للفصل الدراسي الثاني

ومع عودتنا إلى الروتين المدرسي، نرجو من أولياء الأمور الكرام أخذ الملاحظات التالية بعين الاعتبار:

الالتزام بالمواعيد والحضور

نرجو التأكد من وصول الطلبة إلى المدرسة في الوقت المحدد يوميًا، حيث إن الانتظام في الحضور

عامل أساسي لضمان التعلم المستمر والتقدم الأكاديمي.

الزي المدرسي

يُرجى التأكد من حضور الطلبة بالزي المدرسي الكامل والصحيح يوميًا، بما في ذلك الحذاء المناسب.

التواصل

سيتم الاستمرار في مشاركة التحديثات والإعلانات الهامة عبر قنوات التواصل الرسمية للمدرسة.

نرجو من أولياء الأمور متابعة الرسائل بشكل منتظم.

الصحة والسلامة

ا، نرجو إبقاءه في المنزل وإبلاغ المدرسة بذلك. تبقى سلامة ورفاهية الطلبة في حال كان الطفل مريضً

على رأس أولوياتنا.

الشراكة مع أولياء الأمور

ا في نجاح إن دعمكم المستمر في المنزل، من خلال روتين القراءة والتواصل الإيجابي، يلعب دورًا مهمً

أبنائكم.

ومع تقدمنا في هذا الفصل الدراسي، نتطلع إلى العمل معكم بشراكة وثيقة لضمان ازدهار طلابنا في

بيئة تعليمية داعمة، شاملة، وتحترم القيم الثقافية.
ا. لهمً شكرًا لثقتكم وتعاونكم المستمر. نتمنى لجميع طلابنا فصلًا دراسيًا ثانيًا ناجحًا ومُ

مع أطيب التحيات،

عائشة أشرف

مديرة المدرسة

مدرسة بينكل الأمريكية
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